



3 香港 x 深圳福田香格里拉酒店自助餐優惠

3HK x Futian Shangri-La Shenzhen buffet privilege

自助餐價目表 Buffet Price List

時段 Timeslot	原價 Original Price (人民幣 / RMB)	折後價 Discounted Price (人民幣 / RMB)
星期一至五午餐 Lunch, Monday to Friday (12:00 – 14:30)	368	268
星期一至四晚餐 Dinner, Monday to Thursday (18:00 – 21:30)	546	368
星期六、日午餐 Lunch, Saturday & Sunday (12:00 – 14:30)	496	328
星期五、六、日晚餐 Dinner, Friday, Saturday & Sunday (18:00 – 21:30)	688	468

條款及細則：

1. 此禮遇有效期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此禮遇只適用於 3HK 現有客戶。
3. 客戶須於 3HK APP (My3) 下載指定福田香格里拉酒店公眾號二維碼預訂。
4. 客人在用餐前須出示其 3HK e-ID 上的客戶資料頁面以核實身份，餐廳將把客人的 3HK e-ID 頁面截圖打印作為賬單的附件。

5. 客戶需於最少一天前預約訂座。
6. 查詢和預訂電話 + 86 (755)-21513838；亦可經微信到福田香格里拉酒店公眾號預訂。
7. 優惠不適用於以下日期：2026年2月14日至2月23日、4月4日至4月6日、5月1日至5月5日、6月19日至6月21日、9月25日至9月27日、10月1日至10月7日、12月24日至25日及31日。
8. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
9. 本公司及深圳福田香格里拉酒店保留隨時修改本禮遇之條款及細則，以及終止禮遇之權利而不作另行通知。
10. 如有任何爭議，本公司及深圳福田香格里拉酒店保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. This privilege is valid from now until 31 December 2026.
2. This privilege is available for existing 3HK customers only.
3. Customers need to download the official Futian Shangri-La Hotel WeChat QR code from the 3HK APP (My3) to make a reservation.
4. Before dining, customers must present their 3HK e-ID on for identity verifications. The restaurant will print a screenshot of the guest's 3HK e-ID as an attachment to the bill.
5. Bookings must be made at least one day in advance.
6. For enquiries and reservations, please call +86 (755)-21513838. Customers can also make reservations via the Futian Shangri-La Hotel WeChat official account.
7. This privilege is not available on the following dates: 14 to 23 February, 4 to 6 April, 1 to 5 May, 19 to 21 June, 25 to 27 September, 1 to 7 October, 24 to 25 December and 31 December 2026
8. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
9. The Company and Futian Shangri-La Shenzhen reserve the right to cancel, revise, suspend, or terminate all or any part of the promotion at any time without prior notice or reason.
10. In the event of disputes arising from the offer, the decisions of the Company and Futian Shangri-La Shenzhen shall be final and conclusive.



福田香格里拉自助餐厅
15816885741



扫一扫上面的二维码图案，加我为朋友。